

Складские услуги надежного авиаперевозчика из гуанчжоу в малайзию/сингапур/индонезию/Вьетнам



Почему вы выбрали железнодорожную службу?

Железнодорожн транспорт транспортн времен горазд короч морск

Но самолёт намн дешевле. Хороший выбор для морской торговли

и авиаперевозки.

- 1 - - кита-алатор пропуск-казахста чунцин росс-белорусск-польш (15 дне)
- Германия.
2. -Чэнду, Китай -Алатавский перевал - Казахстан-Россия - Беларусь -
Польша (13 дней) — Германия (15 дней в нюрнберге) — Нидерланды (16 дней)
3. -Хи "ан - перевал Алатав - Казахстан-Россия - Беларусь -
Польша (12 ~ 14 дней до Малашевича / Вавзавы) -
Германия (16 дней в гамбурге/мюнхене)
- 4 - - кита чанш-маньчжур-росс-белорусск-польш (марас нью, джерс 20 дне)

Procedure

- 
- 01** SWW contacts your supplier to arrange picking up or loading and trucking.
 - 02** SWW arranges to book the space, customs clearance and send the goods on board.
 - 03** SWW issues the invoice and copy of b/l to you for payment.
 - 04** SWW releases the original b/l or Telex to you or your shipper once all payment arrives.
 - 05** SWW offers weekly (working day) report to update the status of your shipment.

нас.

2. Wal-mart/hua /COSTCO выбрали нас в качестве поставщиков логистики на протяжении более пяти лет.

3. После того, как клиенты из США отправили нам запрос. вокруг **80,3 процента** Сотрудничество американских клиентов

с нами успешно.

4. мы можем вам помочь **Экономия на логистике 5%** чем другие

5. наш рад вас письм **видеозвонок** В любое время. Ты можешь узнать что-то более реальное

наша компания. наша работа, наша команда, наш офис.

6 мы мож предлож вам американск наш клиент контактн информац. Ты можешь поговорить с ними

знать реальный опыт работы логистической службы с нами.

Каждый ваш план по доставке из китая. **в течение 30 минут** мы можем предоставить вам

Лучшее решение и стоимость перевозки для справки.

Чем мы можем вам помочь 1. объединить товары разных поставщиков в одну партию

2. склад

3. Каждая упаковка помечена амазонкой

4 загруз все тво груз поднос

5. вставьте этикетку для поддонов Amazon с четырех сторон каждого поддона

6. морская / воздушная доставка из Китая на склад Amazon

7. произвести таможенное оформление в стране назначения

Назначь встречу с амазонкой

Наш услуг мы-агент первоклассн грузов air cargo услуг бол

Десять лет. Услуги поддержки 365 дней /24 часа. У нас в бол чем 80 стран партнер
офис

Со всег мир стран и сотрудничеств агент поможет ваш

Доставка. Наша цена на 10% ниже, чем средняя.

Шэньчжэнь? Гуанчжо; Шанхай; Аосима. Сямынь; Пекин;

Гонконг. По всем мир аэродр назначен; склад, америк, европ, океан,

Латинская Америка, Африка, Азия. Способ оплаты торговых гарантий али-бабы;
Перевод. Вестерн юнион



Услуга консолидации складских помещений в Китае

Солнечн свет международн логистическ наш хранен услуг одн из основн услуг

, кром морск с воздух, доставк по всем мир.

В основном мы помогаем клиентам, которые нуждаются в импорте или экспорте из китая в Китай,

Наш цел-предлаг полн услуг, котор застав клиент быт настоя работ

проще, заодно расширить сотрудничество с Санни, .



Что мы мож предлож вы

Любое обновление будет своевременно

У нас есть инвентарный лист / лист исходящих данных для наших клиентов.

Посл клиент инструкц, мы немедлен все устро.

обратная связь с нашими клиентами о судебных разбирательствах.

Обеспеч обновля инвентаризац час/ChuRuKi запис/ChuRuKi фотограф

Клиент в течен 24 час.

2. Наш универсальный сервис - составьте общий план

Хоч, чтоб у стат был 15 лет бол опытн профессиональн судн агент, наш услуг

Включ морск (ящик/написа ящик), с воздух, доставк из Кит куд угодн по всем мир.

Богатый опыт судоходства, который мы можем сделать в целом и в безопасности;
Профессиональная договоренность

в зависимости от вашего графика доставки. Также даем своевременную обратную связь.

----- Так мы делаем наших клиентов проще и меньше работаем

Что-то опытное, профессиональное

Я работаю здесь больше шести лет. С большим опытом борьбы с трудностями,

Экстрен случа, когд доставк, так что работ принес теб мног удобн со мно.

Value-added Services

Commodity inspection

Instead of you to inspection Chinese factory's cargo and explained you the details of their goods, and check the supplier reputation for you.

3

Warehousing

Great warehouse service near to Yantian port, Shenzhen - More than 15,000 square meters storage space

1

Shipping insurance

Buy Shipping insurance in loading port which may reimburse senders whose parcels are lost, stolen, and/or damaged in transit.

4

Customs brokerage

Offering full set of expertized solutions for export customs declaration and import customs clearance

2

Blind

shipping/dropshipping

Conceal original supplier/customer name

8

Consolidate cargo

We can collect 1 Pickup your goods from different suppliers, consolidate all goods together at our warehouse and then combine ONE shipment send to you by airfreight / Express (Couriers)

5

Repacking service

Labeling, Repacking, Palletizing, Kitting

7

Documentation service

Fumigation/Disinfection, Certificate, C/O (Certificate of Origin), FORM A, FORM E, FORM F. Commodity Inspection. Embassy/Consulate

6

Customs Feedback

Prisma Caraveo,United States

供应商服务: 非常满意 (5 stars)

按时发货: 非常满意 (5 stars)



Door to door Air freight air cargo from Shenzhe...



Good communication !

I'm so happy to make business with this freight company the person who talk to me he always have a good communication with me and helped me with all my questions, also he make sure my goods came on the day I needed it.



Kyrle Li

Sunny Worldwide Logistic (sz) Limited

12 Feb 2020

Thank you very much for your support and trust. Our goal is to provide quality service to every customer. I look forward to working with you next time.

订单编号: 25247031501023141

Time Created: 2020-01-26 22:52

jerlie salmeo,Philippines

供应商服务: 非常满意 (5 stars)

按时发货: 非常满意 (5 stars)



China to Philippines manila door delivery sea s...



Satisfied consistent good service!

its my 2nd time to order here and i am very satisfied consistent good service and very good communication miss josie lin entertained my inquiries even on holiday. a very big thank you i will surely order again

Good communication !



Sea shipping rates door to door services Conta...



Satisfied,excellent,fast,super reliable

It is my second time of using their service and i am very satisfied, it is excellent, fast and super reliable. I really recommend their services, especially their agents for their fast and professional work. Thanks



Fast and professional work

订单编号: 22397022501023141

Time Created: 2019-12-15 17:26

jerlie salmeo,Philippines

供应商服务: 非常满意 (5 stars)

按时发货: 非常满意 (5 stars)



China to Philippines manila door delivery sea s...



Quality of service ! Communicated well !

very good quality of service the goods arrived immediately miss josie lin communicated well. i highly recommend



Besson young

Sunny Worldwide Logistics (SZ) Limited

29 Dec 2019

Thank you, miss Jerlie. It's my pleasure to get your appreciation. I believe in the future i can also meet your needs and provide you with the most correct service

Sunny Worldwide Logistics

SUNNY WORLDWIDE LOGISTICS



Introduction

Sunny Worldwide Logistics (Shenzhen) Limited - established in 1998, an international freight forwarder in China. With experienced team and trusted cooperated partners, SWW always provide best logistical solutions per customers' unique needs. As a member of NVOCC/WCA /WIFFA, we office location Shenzhen handle both sea freight and air freight services ,also China local like Customs 1 Trucking/Consolidating/ Warehouse etc. The key words of our services: Professionalism/Focus/High Efficiency.

Main Shipping Service

Air freight

Departure from main air port in China, like PEK/ TSN/ TAO/ PVG/ NKG/ XMN/ CAN/ SZX/ HKG/ DLC/ WUH, with competitively air shipping rates

Sea freight

Cooperate with main vessel company, like OOCL/ APL/Kline/ MSC/ HPL, stable shipping space and price.

Railway

Railway transportation to Europe and Russia, transporttime more short then seatransport, price morefavourable

Trailer

Owens trailer company in Shenzhen, China, we can transport cargo to port frommainland.

Express

International Express with competitive contracted rate (from UPSTNT/DHL/EMS etc.)

Amazon FBA

Amazon FBA door to door delivery service from China to all Amazon sites (USA,U.K.Germany France Canada Australia Japan Spanish Italy Singapore)



Our Team



